
Närvarande! Mats Sjöberg!
! Carl Ragnarsson
! Lennart Linnerstedt!
! Gun Karlsson
! Marie Cederkrok
! Urban Rehnlund
________________________________________________________________________

1. Mötet öppnades

2. Dagordning godkänd

3. Sekreterare: Urban Rehnlund

4. Justerare: Marie Cederkrok

5. Föregående mötesprotokoll godkändes. Rapporterades att nycklar är inköpta och 
utdelade.

6. Lennart rapporterade att föreningens ekonomi är fortsatt god.

Rapporterades att Swedbank kommer att upphöra med kontanthantering. Lennart 
kommer att ha ett möte med banken under nästa vecka, för att diskutera alternativ.
Diskussion fördes kring insättning via Servicebox à 90 kr/tillfälle, hyra av bankfack för 
att samla kontanter för färre antal insättningar samt att eventuellt ha en kortterminal 
för betalning av spelkuponger, och därmed reducerad kontanthantering.

Hantering av prisregister togs upp av Calle. Magnus tycker att det är en betungande 
uppgift, som borde gå att automatisera något.
Uppdrogs åt Urban att höra med kompetenta personer i klubben, för att se vad som 
kan göras.

7. Vinterbrunnsspelen är avklarade. Kommer att arrangeras även näst år.

Calle och Magnus B. undersöker möjligheten att hålla ett liknande, om något mindre, 
arrangemang på Vildmarkshotellet.

Filbyter Cup växer. Calle föreslår att kursverksamheten i framtiden inte bedrivs på 
måndagkvällarna, vilket skulle ge möjlighet att ha spel även i kurslokalen. Calle 
konfererar med övriga kursledare för att komma överens.

Eventuellt vill Calle dra igång ett lagspel för div 4-lagen på hösten, vid samma 
tillfällen som DM-kval går, för att få kontinuitet även för dem som kanske inte känner 
sig mogna för sådana övningar.

8. Till påsken kommer äggatävlingar att spelas, som traditionen bjuder. Lennart ser till 
att priserna skaffas in på lämpligt sätt.
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9. Inget att rapportera

10. Nya pumptermosar och galgar införskaffas av Lennart och Gun.

Beslutades att Mail-lista till klubbens medlemmar ska tas fram, för utskick av 
information o nyheter. Calle undersöker om det går att få fram ur Spader.

Herr Lars Kvissberg har återigen gjort storverk för klubben! 
Sponsorkontrakt till ett värde av 35.000 kr har säkrats. Det återstår att fastställa om 
och hur sponsorerna vill ha sina namn exponerade. Lennart sköter kontakten.

Under de senaste veckorna har Calle bytt till nya lekar i (nästan) alla Singel-set.

Beslutades att Calle tar in offert på 30 st nya Bridgemate-terminaler + ny server.
Om ingen onormal prissättning föreligger så är han även bemyndigad att göra 
inköpet.

11. Nästa möte
Söndag 25 Mars, kl 17.00

Vid protokollet! ! ! ! ! ! Justeras

Urban Rehnlund! ! ! ! ! ! Marie Cederkrok!
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